
Нермин Пурић: 

Питање постављено Влади Федерације БиХ – “У којој фази је спровођење Закона о принципима 

локалне самоуправе Федерације БиХ, да ли се он спроводи, те када се очекује потпуни пренос 

права и обавеза јединицама локалне самоуправе, посебно у области образовања и здравствене 

заштите? Какво је стање спровођења овог закона у кантонима у Федерацији БиХ са посебним 

освртом на Унско-сански кантон?” 

 

 


